
Wyciąg z protokołu z III sesji Rady Miejskiej Chełmży odbytej w dniu 27 czerwca 2024 

r. – punkt: Wnioski i zapytania 

 

 

Radny Mikołaj Seroczyński 

Na skrzyżowaniu P. Skargi i Paderewskiego uległ zniszczeniu chodnik wskutek prac 

budowlanych, bądź tez innych czynników. Czy byłaby możliwość interwencji w tej sprawie w 

celu naprawy chodnika ? Luźne fragmenty chodnika porozrzucane są dookoła utrudniając nie 

tylko przechodzenie ale i stwarzając realne zagrożenie podczas  przejazdu w tym miejscu.  

 


